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Vragen van de leden Van Toorenburg en Knops (beiden CDA) aan de 
Minister van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap over het bericht «Geen 
gedeeltelijke herbouw van het Genneperhuis» (ingezonden 27 september 
2016). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Geen gedeeltelijke herbouw van het Genneperhuis»?1 

Vraag 2
Kent u de geschiedenis van het Genneperhuis, dat eens een machtige burcht 
was die de scheepvaart over de Maas controleerde, dat vanwege zijn 
strategische ligging in de oksel van Maas en Niers een belangrijke rol speelde 
in de Tachtigjarige Oorlog en dat in 1710 door Franse troepen verwoest 
werd? 

Vraag 3
Bent u op de hoogte van het initiatief in Gennep om de ruïne van het 
Genneperhuis voor een deel fysiek te herbouwen? 

Vraag 4
Is het waar, dat het Genneperhuis de status heeft van archeologisch 
rijksmonument? Zo ja, welke consequenties heeft dat voor de ontwikkelings-
mogelijkheden op die locatie? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat het (gedeeltelijk) herbouwen van een historisch 
belangrijk gebouw als het Genneperhuis niet op voorhand uitgesloten dient 
te worden? 

Vraag 6
Op welke wijze zijn archeologische waarden beschermd bij de herbouw van 
kasteel De Keverberg in Kessel (Limburg)? Welke lessen zijn daaruit te trekken 
voor mogelijke herbouw van het Genneperhuis? 

1 http://www.kliknieuws.nl/regio/maasdriehoek/politiek/88378/geen-gedeeltelijke-herbouw-van-
het-genneperhuis-
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Vraag 7
Bent u bereid te bevorderen dat de Rijksdienst voor het Cultureel Erfgoed 
(RCE) op een constructieve wijze in gesprek gaat met de gemeente Gennep 
en de initiatiefnemers om de mogelijkheden voor gedeeltelijke fysieke 
herbouw (niet zijnde virtuele herbouw) van het Genneperhuis serieus te 
onderzoeken?
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